
Zápisnica
zo zasadnutia Komisie športu a cestovného ruchu pri Miestnom zastupiteľstve 

Mestskej časti Bratislava - Záhorská Bystrica, konaného dňa 24. júna 2015
Čenovia komisie podľa prezenčnej listiny:

Prítomní: p. Grexa, p. Bošňák, p. Kristl, p. Lendel, p. Fatyka, p. Pilváň, p. Dudík, p. Prokop
Neprítomní: p. Fillo, p. Weinštuk

Bod 1: Hodový futbalový zápas starých pánov
Z iniciatívy členov komisie pánov Fatyku a Pilváňa  bude naša komisia organizovať priateľský futbalový zápas 
starých pánov Stupavy a Záhorskej Bystrice dňa 29.6.2015. Zámerom je obnoviť tradíciu zápasov na Hodky.
Zodpovední za:

− celkovú organizáciu: páni Fatyka a Pilváň
− propagácia a tlač lístkov na občerstvenie pre hráčov: p. Bošňák
− občerstvenie od p. Mečiara: p. Kristl
− objednať rozhodcu: p. Pilváň

Návrh dotácie 200,-€
Hlasovanie: ZA: 8 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 NEPRÍTOMNÍ: 0

Bod 2: INFORMÁCIA O NAVRHOVANEJ ÚPRAVE ROZPOČTU
Pán Bošňák informoval členov komisie o navrhovanej úprave rozpočtu, ktorá bude prerokovaná na najbližšom 
zastupiteľstve. Športovej komisii podľa tohto návrhu bude rozpočet znížený z 3000,-€ na 2000,-€. Upravené 
smerom hore o 3000,-€ budú výdavky MČ na rekonštrukcie v areáli futbalového ihriska a šatní.

Bod 3: SPRÁVA O TURNAJI ZÁHORSKÁ HOKEJKA
Predniesol: p. Kristl
Turnaja sa zúčastnilo 7 tímov, 56 hráčov. Zväčšuje sa počet mladých hráčov a tým sa aj skvalitňuje úroveň hry.
Dotácia vo výške 250,-€ bola použitá aj na technickú prípravu ihriska.

Bod 4: ŠPORT V NOVINÁCH NAŠA BYSTRICA
Člen redakčnej rady p. Grexa informoval o plánovanom zväčšení počtu strán novín a termíne uzávierky 
najbližšieho čísla 14.8.2015. Upozornil, že k zasielaným fotkám treba vždy priradiť aj popis. Do najbližšieho 
čísla máme zatiaľ tieto príspevky:

− o hodkovom zápase ½ strany – p. Bošňák
− hodnotenie sezóny vo Florbale ¾ strany– p. Dudík
− pozvánka na futbalové Hrubé hody 1/3 strany – p. Bošňák
− výsledkový servis – stĺpček 1/3 strany – p. Bošňák
− stolný tenis – turnaje a mládež ½ strany – p. Grexa

Bod 5: FUTBALOVÝ ŠTADIÓN
Komisia vykonala obhliadku terénu ihriska a priebehu rekonštrukcie šatní. Stav trávnika sa po jarnom zásadnom 
ošetrení výrazne zlepšil. Okolitý terén je po 2 brigádach upravený a v dobrom stave. V šatniach sú vymenené 
okná, nové maľby zvnútra aj zvonku, vytrhaná podlaha – lino – pripravená na položenie novej podlahy. Nová 
dláždená podlaha na chodbe, chodba vymaľovaná a prebiehajú ďalšie práce. Rekonštrukcia klubovne prebieha na 
vysokej kvalitatívnej úrovni a hlavne včas. S radosťou konštatujeme, že rekonštrukcia budovy šatní a klubovne 
spolu s terénom ihriska je najzásadnejšia za mnohé desaťročia.

Zapísal: Vladimír Kristl a Ivan Bošňák, 29. júna 2015

1 / 1


